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SKUPSTINA CRNE GORE

Predsjedniku

Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika SkupStine Crne Gore, ministru vanjskih poslova 
Filipu Ivanovicu postavijam sljedece

POSLANICKO PITANJE

Zagto Vlada Crne Gore ni nakon deset mjeseci od svog formiranja, joS uvijek niie 
prediozila ambasadora pri NATO-u ?

Obrazlozenje pitanja cu dati na sjednici Skupstine.

Odgovor trazim i u pisanoj formi

POSLANIK

Andrija Nikolic
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SKUPSTINA CRNE GORE

Generaini sekretar g-din Aleksandar Klaric

Odgovor na poslanicko pitanje poslanika Andrije NikolicaPredmet:

Postovani gospodine Klaricu

U prilogu Vam dostavijamo odgovor na poslanicko pitanje poslanika Andrije Nikolica.

S postovanjem
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Adresa: Stanka Dragojevica br. 2, 
81000 Podgorica, Crna Gora 

tel:+382 20 416 303 
fax: +382 20 224 670 
kabinet@mfa.gov. me

Crna Gora
Ministarstvo vanjskih poslova 

Kabinet ministram

Podgorica, 28. jun 2024

Klub poslanika: Demokratska partija socij^lus}^ 

Poslanik: Andrija NIkoiic

POSLANICKO PITANJE

Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, ministru 

vanjskih poslova u Vladi Crne Gore, postavijam sljedece pitanje:

Zasto Vlada Crne Gore ni nakon deset mjeseci od svog formiranja, jos 
uvijek nije predlozila ambasadora pri NATO ?

Obrazlozenje pitanja cu dati na sjednici Skupstine.

Odgovor trazim i u pisanoj formi.

ODGOVOR

Postovani poslanice Nikolicu,

Mislim da je sa odgovorom na Vase pitanje. javnost upoznata u vise 

navrata, ali drago mi je da o ovoj temi, kao i svim pitanjima od interesa 

javnosti, razgovaramo i danas u Parlamentu.

mailto:kabinet@mfa.gov


Zelio bih na pocetku da ukazem na jednu veoma vaznu stvar, koju Vi kao 

nekadasnji predsjednik Odbora za medunarodne odnose i iseljenike 

sigurno znate, a!i mozda nedovoijno poznaje jedan dio javnosti. lako i ne 

mora da poznaje, posto su nama dali mandat da sprovodimo, izmedu 

ostalog, i vanjsku poiitiku, vazno je da razjasnimo jer se moze steci 
pogresan utisak o radu nasih diplomatsko-konzularnih predstavnistava.

Naime, sva nasa DKP-a funkcionisu nesmetano i izvrsavaju sve obaveze 

i zadatke i mislim da o tome dovoljno govore rezultati koje ostvarujemo. 
Ova Vlada je naslijedila brojna nerijesena pitanja, ukijucujuci i pitanje 

neimenovanih ambasadora u znacajnom broju zemalja. Rjesavanju ovog, 
i svih ostalih pitanja. pristupamo temeijno i odgovorno, osiguravajuci, 
uporedo sa tim, kao sto sam rekao, da sva DKP-a funkcionisu i da se 

ciljevi vanjske politike realizuju, na cemu posveceno i profesionaino rade 

nase diplomate. Isti je slucaj i sa Stalnom misijom pri NATO-u. Nastojimo 

da ovo, ali i sva druga upraznjena mjesta, budu popunjena u najkracem 

roku, uz puno uvazavanje svih procedura kod nas i u zemljama prijema.

Vjerujem da je zajednicki interes svih aktera ukijucenih u proces 

imenovanja ambasadora bude zavrsen sto prije, a Ministarstvo vanjskih 

posiova daje sve od sebe da zaista tako i bude.

Ne treba zanemariti i cinjenicu da svo diplomatsko osoblje, koje se 

upucuje na rad u sjediste NATO-a ukijucujuci i sefa Stalne misije, prolazi 
posebne postupke selekcije, sto iziskuje dodatno vrijeme u odnosu na 

uobicajene procedure.

Ono sto vam mogu reci, zbog osjetijivosti predmeta, da je u toku postupak 

odabira izmedu nekoliko kandidata koji mogu odgovoriti na sve obaveze i 
ocekivanja koje sa sobom nosi postavijenje u ovom DKP-u, koje, 
saglasicete se, ima poseban znacaj, Vodeci se cinjenicom da je kredibilno 

clanstvo u NATO-u jedan od kijucnih vanjskopoiitickih prioriteta ove Vlade, 
MVP ce, s aspekta svoje nadleznosti, uloziti sve napore na planu sto 

skorijeg imenovanja ambasadora pri NATO-u.

Podsjeticu da trenutno na celu osam diplomatsko-konzularnih 

predstavnistava imamo diplomate u zvanju ambasadora, u dva generaina



konzulata to su generaini konzuli, u dva generalna konzulata konzul 
zerani, dok ostalim diplomatsko-konzularnim predstavnistvima rukovode 

diplomat© koje su na mandatima i koje su odredene od strane MVP-a da, 
shodno Zakonu ovanjskim poslovima i Beckoj konvenciji, budu privremeni 
otpravnici poslova.

S postovanjem,

MINISTAR VANJSKIH POSLOVA 
dr Ftlip Ivanovic


